
Voorzitter: Ten Hoopen

Tegenwoordig zijn 135 leden, te weten:

Aasted-Madsen-van Stiphout, Agema, Anker, Aptroot,
Arib, Atsma, Azough, Van Baalen, Bashir, Van Beek,
Bilder, Biskop, Blanksma-van den Heuvel, Blok, Blom,
Van Bochove, Boekestijn, Boelhouwer, Van Bommel,
Bouchibti, Bouwmeester, Brinkman, Ten Broeke, Van der
Burg, Çörüz, Cramer, Van Dam, Depla, Dezentjé
Hamming-Bluemink, Dibi, Tony van Dijck, Jasper van
Dijk, Dijsselbloem, Diks, Ferrier, Fritsma, Van Geel, Van
Gent, Gerkens, Van Gerven, Gesthuizen, Graus, Griffith,
Van Haersma Buma, Hamer, Haverkamp, Heerts, Heijnen,
Van Heugten, Van Hijum, Ten Hoopen, Irrgang, Jacobi,
Jager, Jansen, Joldersma, Jonker, Kalma, Kamp, Kant,
Karabulut, Knops, Koopmans, Koppejan, Koşer Kaya, De
Krom, Kuiken, Langkamp, Leerdam, Van Leeuwen,
Leijten, Lempens, Luijben, Madlener, Marijnissen,
Mastwijk, Van Miltenburg, Neppérus, De Nerée tot
Babberich, Nicolaï, Omtzigt, Ormel, Ortega-Martijn,
Ouwehand, De Pater-van der Meer, Pechtold, Polderman,
Poppe, Van Raak, Remkes, Roefs, Roemer, De Roon, De
Rouwe, Rutte, Samsom, Sap, Schermers, Schinkelshoek,
Schippers, Slob, Smeets, Smilde, Smits, Snijder-
Hazelhoff, Spekman, Spies, Van der Staaij, Sterk, Tang,
Teeven, Tichelaar, Timmer, Van Toorenburg, Uitslag,
Ulenbelt, Van der Veen, Van Velzen, Vendrik, Verbeet,
Verdonk, Vermeij, Vietsch, Van der Vlies, Vos, Jan de
Vries, Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weekers,
Wiegman-van Meppelen Scheppink, Wilders, Willemse-
van der Ploeg, De Wit, Wolbert en Zijlstra,

en de heer Eurlings, minister van Verkeer en Waterstaat,
mevrouw Vogelaar, minister voor Wonen, Wijken en
Integratie, mevrouw Albayrak, staatssecretaris van
Justitie, en mevrouw Huizinga-Heringa, staatssecretaris
van Verkeer en Waterstaat.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Jansen aan de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie over het bericht dat het geld
voor stedelijke vernieuwing al is verdeeld.

©

De heer Jansen (SP): Voorzitter. Dit kabinet vindt de
wijkaanpak belangrijk, maar vergat er bij het regeerak-
koord geld voor uit te trekken. De rekening werd
doorgeschoven naar de woningcorporaties, dus naar de
armste huurders. Bovendien ging alle aandacht naar 40
wijken, waardoor de verbetering in de ene wijk gepaard
dreigt te gaan met verloedering om de hoek. Volgens de
minister voor WWI valt dat wel mee, want de algemene
wijkaanpak via het grotestedenbeleid en de stedelijke
vernieuwing zou naast haar 40 knuffelwijken gewoon
worden voortgezet. Veel fracties waren daar het
afgelopen jaar niet gerust op, omdat het geld in de
begroting na 2009 stopt. Vanaf dat jaar is er voor de
wijkaanpak 600 mln. minder gereserveerd. De afgelopen
jaren heeft de minister steeds gezegd: ik ben ermee
bezig, gaat u maar rustig slapen!

Inmiddels hebben de grote steden voor de zoveelste
keer alarm geslagen. Het grotestedenbeleid dreigt
volledig in te storten als het Rijk alleen maar mooie
woorden over heeft voor de wijken, maar ondertussen de
financiële kraan dichtdraait. En wat zegt de minister voor
WWI vanmorgen in Trouw? ’’De gemeenten zijn te laat
met hun kritiek, iedereen wist dat het programma voor
stedelijke vernieuwing in 2009 zou aflopen. Het zal niet
gemakkelijk zijn om nu nog tot een bijstelling te komen.’’

Voorzitter. Naar aanleiding van deze uitspraak heb ik
de volgende vragen aan de minister. Is het haar bekend
dat de gemeenten vanaf de formatie, anderhalf jaar
geleden, al gewaarschuwd hebben voor de financiële
problemen? Als het haar bekend is, waarom heeft ze dan
niet geluisterd naar die kritiek? Waarom roept de
minister nu dat het waarschijnlijk moeilijk wordt om nog
geld te vinden, terwijl zij het afgelopen jaar bij voortdu-
ring heeft gezegd dat zij zich inzet voor behoud van het
budget? Samenvattend: wat maakt deze minister
eigenlijk klaar voor de bewoners van de wijken waar zij
wekelijks op bezoek gaat?
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Minister Vogelaar: Voorzitter. Misschien eerst even wat
feiten op een rijtje als het erom gaat wat er nu feitelijk
aan de hand is rondom het stedenbeleid. Ik hoop dat u
zeer binnenkort van mij het vervolg op het grotesteden-
beleid kunt ontvangen, is het niet na de ministerraad van
vrijdag, dan uiterlijk na die van de volgende week. Het
grotestedenbeleid loopt inderdaad eind 2009 af. In de
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